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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

helyben

tárgy: írásbeli választ igényl ő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy ű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Ki a felelős azért, hogy nem épült meg id őben
a fertődi Popráczy Aladár Kertészeti Szakközépiskola új épülete?” címmel írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltánhoz, az Emberi Er őforrások
Minisztériumát vezető miniszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter Úr !

2013 . július 29-én a KLIK közleménye szerint a fertődi Esterházy-kastély nyugat i
épületszárnyából 2013 . augusztus 15-ig ki kellett költöznie az ott működő oktatás i
intézménynek, a Popráczy Aladár Kertészeti Szakközépiskolának, ahol 300 diák tanul . Az
iskola hosszú távú elhelyezésének megoldására decemberben hozott határozatot a kormány é s
elrendelte, hogy 251,8 millió forintot csoportosítsanak át erre a célra. Az iskola
kiköltöztetésének oka az Esterházy-kastély rehabilitációja volt, amit a kormány kiemel t
kulturális projektként kezel .
A KLIK előbb említett közleménye szerint a tíz tantermes, tornateremmel ellátott iskol a
megépítéséig ideiglenes elhelyezéssel m űködik az intézmény . A képzések és a kollégium
átkerültek a szomszédos iskola épületébe . A szakközépiskola a 2014/15-ös tanévet már az új
helyén kezdené meg –írta akkor a KLIK. A 2014/15-ös tanév több mint egy hónapj a
elkezdődött, viszont a Popráczy Aladár Kertészeti Szakközépiskola új épülete még mindig nem
készült el .

Tisztelt Miniszter úr! A következő kérdésekre várjuk Miniszter úr válaszát :

A kormány kiemelt fontosságú projektként kezeli a kastély rehabilitációját, az iskol a
által korábban elfoglalt épületrészt múzeumként, képtárként szeretnék hasznosítani .
Ha megszületett a döntés az új iskolaépület megépítésérő l, miért nem lehetett előbb
azt megépíteni és csak utána kiköltöztetni az iskolát a kastélyból?



„Igen, megnyugtató módon meg van oldva az iskola helyzete” –mondta határozotta n
Orbán Viktor miniszterelnöknek a kastély ügyeivel megbízott, de már elhunyt
Zumbok Ferenc kormánybiztos 2013 . júniusában egy kihelyezett kormányülésen . A
sajtó értesülései, de az iskolában dolgozók elmondása szerint is a kollégium tet őtéri
elhelyezése, rossz megoldás, a gyerekek katasztrofális körülmények között tanulnak .
Valóban az a megnyugtató megoldás, hogy a kollégiumi szobák annyira kicsik, hog y
még íróasztal sem fér el és a gyerekek a hever őjük ágyneműtartójában tartják
tanszereiket? Az a megnyugtató megoldás, hogy a törvényben el ő írt feltételeket sem
tudják biztosítani az iskolában a tanulóknak, az ott dolgozóknak és a kollégistáknak ?

Milyen sorsot szán az iskolának a kormányzat? Meg akarja menteni vagy lassú halálr a
ítéli a Popráczy Aladár Kertészeti Szakközépiskolát ?

Tudják-e már hol, milyen helyrajzi számmal rendelkező telken épül meg az új épület ?

Kit és melyik állami intézményt terhel a felelősség azért, hogy az új iskola épület e
nem készült el az idei tanévre? Milyen személyi, intézményi konzekvenciái lesznek
ennek?

Miért nem válaszolt az Oktatási Hivatal, a KLIK, Balog Zoltán oktatásért is felel ős
miniszter úr, és Lázár János, a Miniszterelnökséget vezet ő miniszter úr a szülő i
levelekre?

Miért a Nemzeti Sportközpontot (NSK) bízták meg az iskola megépítésével? Milye n
szempontok alapján választották ki az NSK-t ?

Milyen stádiumban van a kastély nyugati szárnyának felújítása? Hiszen ez volt a z
indok, ami miatt ki kellett az iskolának költöznie . Mennyibe kerül a kastély felújítása?
Milyen forrásból valósul meg ?

Mikor történik meg az Esterházy-gyűjtemény Fertődre szállítása?

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2014 . október 6 . zabó Sza
(független)

Együtt – PM
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